
RM.0063-4/6/06
Protokół Nr 6/06

z posiedzenia Komisji Oświaty,
Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej w Koronowie

odbytego w dniu 20 czerwca 2006 r.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.
2. Informacje:

a) Komendanta Komisariatu Policji w Koronowie,
b) Punktu Informacji Turystycznej,
c) Stanowiska ds. Promocji 
o przygotowaniu Gminy do sezonu turystycznego.

3. Informacja  Kierownika  Wydziału  Oświaty  o  przygotowaniu  wypoczynku  letniego 
dzieci i młodzieży.

4. Analiza projektów uchwał na XLIV sesję Rady Miejskiej w Koronowie.
5. Sprawy bieżące Komisji.
6. Zamknięcie posiedzenia Komisji.

Ad. 1

Posiedzeniu przewodniczył  Zastępca Przewodniczącego Komisji Stanisław Gliszczyński. 
W/w otworzył posiedzenie, stwierdził quorum i przedstawił porządek posiedzenia.
Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do porządku posiedzenia.

Nieobecni członkowie Komisji: 
- Michał Gmys, 
- Czesław Januszewski, 
- Maciej Makowski, 
- Włodzimierz Glonek.

Lista obecności na posiedzeniu Komisji stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Ad. 2

Informację o przygotowaniu Gminy Koronowo do sezonu turystycznego przedstawił:

a)    pracownik Punktu Informacji Turystycznej Pan Grzegorz Myk.
 Informacja przedstawiona na piśmie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Radny Stanisław Gliszczyński – Jeżeli chodzi o budżet Punktu Informacji Turystycznej czy 
są jakieś wahnięcia w jedną czy drugą stronę? 

Pan Grzegorz Myk – Nie ma.

b)    Komendant Komisariatu Policji w Koronowie Pan Sławomir Machaliński

       Informacja przedstawiona na piśmie stanowi Załącznik Nr 3  do niniejszego protokołu.



c) inspektor ds. promocji Pan Zenon Rydelski
Informacja przedstawiona na piśmie stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.

Radny Tomasz Poraziński – Została przygotowana reklama w TV Bydgoszczy dotycząca 
Festynu  Cysterskiego  i  reklama  w  Radiu  PIK.  W  pierwszym  dniu  Festynu  będzie 
nagrywana przez TV Bydgoszcz cała impreza, z czego zostanie wyemitowany 3-godzinny 
program. Zatem w ten sposób zafunkcjonuje promocja Koronowa.

Burmistrz  Koronowa  Zygmunt  Michalak –  5  lipca  2006  r.  odbędzie  się   konkurs  na 
kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół w Wierzchucinie Królewskim. W skład 
Komisji Konkursowej ma wejść przedstawiciel Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
Rady Miejskiej w Koronowie. Proszę o wytypowanie swojego przedstawiciela.

Członkowie  Komisji jednogłośnie  5  głosami  „za”  wytypowali  radnego  Stanisława 
Gliszczyńskiego jako swojego przedstawiciela wchodzącego w skład Komisji konkursowej.

Ad. 3

Informację  o  przygotowaniu  wypoczynku  letniego  dzieci  i  młodzieży  przedstawiła 
Kierownik Wydziału Oświaty Pani Janina Zakrzewska.
Informacja przedstawiona na piśmie stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad. 4

Projekt  uchwały  w  sprawie  założeń  polityki  oświatowej  prowadzonej  przez  Gminę 
Koronowo  przedstawił  Pan  Piotr  Bakalarski,  Prezes  Stowarzyszenia  Oświatowego 
„CORONA”. 

Radny Tomasz Poraziński – Jak będą realizowane te punkty, cele wymienione w uchwale?

Pan Piotr Bakalarski – Po uchwaleniu tego projektu przez Radę Miejska w Koronowie, 
uchwała  przekazana  zostanie  wszystkim  szkołom  podległym  Gminie  Koronowo.  Rady 
Pedagogiczne przygotują propozycje poszczególnych działań, dostosowujące się do celów 
przyjętych uchwałą.  Nie wszystkie  szkoły  muszą przyjąć wszystkie  cele  wymienione w 
uchwale, zależeć to będzie od tego, jakie działania wypracują, od specyfiki środowiska i 
ich  specyfiki.  Po  przedstawieniu  wszystkich  zadań  zespół  prowadzący  opracuje 
szczegółowy harmonogram poszczególnych działań na poszczególne lata.

Pani Janina Zakrzewska – Po czym przedstawimy Państwu do zaakceptowania kolejny 
projekt  uchwały,  który  będzie  zawierał  poszczególne  zadania  do  realizacji  w 
poszczególnych  latach.  Zespół  prowadzący  będzie  uczestniczył  w  pracach  Rad 
Pedagogicznych, w pracach tych będą również uczestniczyć rodzice uczniów.

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości projekt uchwały nie wnosząc uwag.

Sekretarz Gminy Pani Teresa Polus przedstawiła projekt uchwały zmieniającej  Uchwałę 
Nr XXXVIII/523/2002 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 12 czerwca 2002 roku w sprawie 
podziału Gminy Koronowo na okręgi wyborcze, ustalenia liczby radnych wybieranych w 
każdym okręgu.

Członkowie Komisji przyjęli do wiadomości projekt uchwały nie wnosząc uwag.



Kierownik  Wydziału  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  Pani  Barbara  Piłat przedstawiła 
projekty uchwał w sprawie:

1) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej.
2) sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Koronowo.
3) wykupu gruntów przez Gminę Koronowo.

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do w/w projektów uchwał.

Kierownik  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Koronowie  Pan  Dariusz 
Karwat przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia 
zasadniczego i  wartości  jednego punktu  w tabeli  miesięcznych stawek wynagrodzenia 
pracowników Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Koronowie.

Członkowie Komisji nie mieli zastrzeżeń do projektu uchwały.

Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Planowania  i  Rozwoju  Pani  Jolanta  Dombrowska  – 
Chmielek omówiła projekt uchwały w sprawie: zmian w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 
Gminy Koronowo na lata 2006 – 2010.

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do projektu uchwały.

Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Planowania  i  Rozwoju  Pani  Barbara  Sosnowska 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 73 i części działki nr 317 położonych w 
Koronowie.

Członkowie Komisji nie mieli zastrzeżeń do projektu uchwały.

Zastępca Burmistrza Andrzej Kołodziejczyk omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia do 
realizacji w roku 2006 projektu pn. „Budowa ulicy Norwida i Zawadzkiego w Koronowie”. 

Nie wniesiono uwag do w/w projektu.

Pani Danuta Huilca – Castillo przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXII/250/04 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 28 czerwca 2004 r. w sprawie ustalenia 
zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy 
Koronowo.

Członkowie Komisji nie mieli zastrzeżeń do projektu uchwały.

Skarbnik Gminy Pani Aleksandra Szyszka przedstawiła projekty uchwał:

1) w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy obiektach wpisanych do rejestru zabytków.

2) zmieniającej Uchwałę Nr XXXVIII/438/05 Rady Miejskiej w Koronowie w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy na 2006 rok.

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do w/w projektów uchwał.



Ad. 6

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia zamknięto posiedzenie Komisji.

Protokół sporządziła Z-ca Przewodniczącego Komisji

       Adela Rojek       Stanisław Gliszczyński          


